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Απόφαση 78 

Που έχει καταχωρηθεί στο  7ο  Πρακτικό  της  από 30-05-2025  τακτικής μεικτής δια ζώσης και 

ταυτόχρονα με τηλεδιάσκεψη μέσω της εφαρμογής ZOOM  συνεδρίασης του  Δημοτικού Συμβουλίου 

Κω, απόσπασμα του οποίου παρατίθεται, ως ακολούθως: 
 
 

Σήμερα στις τριάντα (30) Μαΐου του έτους 2025, ημέρα Παρασκευή και ώρα 19:00 το Δημοτικό Συμβούλιο Κω, 
συνήλθε σε τακτική μεικτή δια ζώσης και ταυτόχρονα με τηλεδιάσκεψη μέσω της εφαρμογής ZOOM συνεδρίαση 
ύστερα από την με αριθμό πρωτ. 13011/26-05-2025 πρόσκληση που εκδόθηκε από την Πρόεδρο και επιδόθηκε 
με αποδεικτικό στους Δημοτικούς Συμβούλους και τον Δήμαρχο αυθημερόν, σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 67  του Ν. 3852/2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωμένης Διοίκησης - 
Πρόγραμμα Καλλικράτης» (ΦΕΚ 87/7-6-2010, Τεύχος Πρώτο),  όπως αντικαταστάθηκε και συμπληρώθηκε από 
το άρθρο 6 του Ν. 5056/2023 (ΦΕΚ 163/6-10-2023, Τεύχος Πρώτο), «Αναμόρφωση του συστήματος 
διακυβέρνησης Οργανισμών Τοπικής Αυτοδιοίκησης α’ και β’ βαθμού, κατάργηση νομικών προσώπων δημοσίου 
δικαίου δήμων, παρακολούθηση επιδόσεων τοπικής αυτοδιοίκησης οικονομική και διοικητική διαχείριση 
οργανισμών τοπικής αυτοδιοίκησης, ευζωία των ζώων συντροφιάς, κατασκευή και αναβάθμιση λειτουργούντων 
χερσαίων συνοριακών σταθμών και λοιπές διατάξεις του Υπουργείου Εσωτερικών» (ΦΕΚ 163/6-10-2023, Τεύχος 
Πρώτο) για συζήτηση και λήψη απόφασης για συζήτηση και λήψη αποφάσεων στα θέματα της ημερήσιας 
διάταξης.  

Στη συνεδρίαση παρευρέθηκε η δημοτική υπάλληλος, κα Σούλη Στυλιανή, κλάδου ΠΕ Διοικητικού - 
Οικονομικού για την ορθή τήρηση των πρακτικών, όπως προβλέπεται στις διατάξεις του άρθρου 97 του Ν. 
3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων (ΦΕΚ 114/8-6-2006, Τεύχος Πρώτο).  

Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης, η Πρόεδρος διαπίστωσε ότι από τα είκοσι εννέα (29) μέλη του 

Δημοτικού Συμβουλίου ήταν:  

                         ΠΑΡΟΝΤΕΣ                                                                                       ΑΠΟΝΤΕΣ 
 

 

1) Τελλή - Τσιμισίρη Διονυσία (Πρόεδρος) 1) Μαραγκός Αριστείδης 

2) Βλάχου Σεβαστή 2) Βαβλά – Μουζουράκη Μαριέττα 
3) Βουκελάτου Χριστοδουλίδη Σταμάτα - Ελένη 3) Λοΐζος Σταμάτιος 
4) Γιαννούλη Διονυσία (Γραμματέας) οι οποίοι κλήθηκαν νόμιμα και αναιτιολόγητα 
5) Δουδούς Σοφοκλής δεν προσήλθαν. 
6) Ζαχαρός Κωνσταντίνος 4) Καματερός Ιωάννης 
7) Καλέργης Ιωάννης ο οποίος κλήθηκε νόμιμα και αιτιολογημένα 
8) Καμπουράκης Σταμάτιος δεν προσήλθε. 
9) Κανταρζή Σταματία  
10) Κασσιώτη Γεωργία  
11) Πης Σταμάτιος  
12) Χατζηθωμά – Κυπραίου Αικατερίνη  
13) Χατζηχριστοφής Παναγιώτης  
14) Χόνδρος Κωνσταντίνος     Πρόεδροι Δημοτικών Κοινοτήτων 
15) Χρυσόπουλος Αλέξανδρος                Ουδείς 
16) Σιφάκης Ηλίας  
17) Ζερβός Εμμανουήλ  
18) Κιαπόκα Καλλιόπη  
19) Κοκαλάκης Γεώργιος  
20) Παπαχρήστου – Ψύρη Ευτέρπη  
21) Πη Βασιλεία  
22) Χατζηχριστοφή Ειρήνη (Αντιπρόεδρος)  
23) Μακρή Κυριακή  
24) Αβρίθης Παναγιώτης  

         25)   Κιάρης Μηνάς  
         26)  
         27)  
         28)  
         29) 
 

 

 

Θέμα 5ο: Λήψη απόφασης για την αποδοχή και επιστροφή του ποσού (0,06€) 

όπως προέκυψε στο πλαίσιο ολοκλήρωσης της Πράξης MIS 5000139, που 

συγχρηματοδοτείται από το ΤΕΒΑ μέσω του ΕΠ ΕΒΥΣ. 
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Ο Δήμαρχος, κ. Νικηταράς Θεοδόσης, προσκλήθηκε και συμμετέχει στη συνεδρίαση. 

Η Πρόεδρος, κα Τελλή – Τσιμισίρη Διονυσία, μετά τη διαπίστωση της απαρτίας, έθεσε 

υπόψη του Δημοτικού Συμβουλίου την με υπ’ αρ. πρωτ. υπ’ αρ. πρωτ. 10211/28-04-2025 

σχετική εισήγηση της Δ/νσης Κοινωνικής Προστασίας, Παιδείας, Πολιτισμού και 

Αθλητισμού/Τμήματος Κοινωνικής, Πολιτικής & Πολιτικών Ισότητας των Φύλων Δήμου Κω 

καθώς και τα σχετικά με το θέμα έγγραφα τα οποία στάλθηκαν στους δημοτικούς συμβούλους 

για το συγκεκριμένο θέμα. 

Στην συνέχεια η Πρόεδρος  έδωσε τον λόγο στην Αντιδήμαρχο κα Κανταρζή Σταματία για 

να  εισηγηθεί το θέμα, διευκρινίζοντας ότι κατόπιν συμφωνίας του Δημοτικού Συμβουλίου για 

την οικονομία της συνεδριάσεως θα γίνει κοινή τοποθέτηση και για τα δύο θέματα (5ο και 6ο), 

τα οποία αφορούν αποδοχή και επιστροφή ποσών όπως προέκυψαν στο πλαίσιο 

ολοκλήρωσης πράξεων που συγχρηματοδοτούνται από το ΤΕΒΑ μέσω του ΕΠ ΕΒΥΣ και θα 

ψηφιστούν ξεχωριστά.  

Τον λόγο πήρε στην συνέχεια η Αντιδήμαρχος κα Κανταρζή Σταματία, η οποία 

αναφέρθηκε αναλυτικά στην με αρ. πρωτ. 10211/28-04-2025 εισήγηση της Δ/νσης Κοινωνικής 

Προστασίας, Παιδείας, Πολιτισμού και Αθλητισμού/Τμήματος Κοινωνικής, Πολιτικής & 

Πολιτικών Ισότητας των Φύλων Δήμου Κω, ως εξής: 

«Τίτλος Πράξης : «ΑΠΟΚΕΝΤΡΩΜΕΝΕΝΕΣ ΠΡΟΜΗΘΕΙΕΣ 

ΤΡΟΦΙΜΩΝ ΚΑΙ ΒΑΣΙΚΗΣ ΥΛΙΚΗΣ ΣΥΝΔΡΟΜΗΣ,  

ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΕΣ ΔΑΠΑΝΕΣ ΚΑΙ ΠΑΡΟΧΗ ΣΥΝΟΔΕΥΤΙΚΩΝ ΜΕΤΡΩΝ 2015-2016         ΠΡΟΣ: 

MIS:5000139                                                                                                        1) Δημοτικό Συμβούλιο    

Κοινωνική Σύμπραξη : 55ΠΕΚΩ 

Δικαιούχος : ΔΗΜΟΣ ΚΩ 

ΘΕΜΑ: «Εισήγηση για την αποδοχή και επιστροφή του ποσού (0,06€) όπως προέκυψε στο 
πλαίσιο ολοκλήρωσης της Πράξης MIS 5000139, που συγχρηματοδοτείται από το ΤΕΒΑ μέσω 
του ΕΠ ΕΒΥΣ».  

ΣΧΕΤ: 1) το υπ΄αριθμ. πρωτ. Εισερχ. 10187/28-05-2025 εμαιλ από την Διαχειριστική Αρχή 
Συγχρηματοδοτούμενων και Εθνικών προγραμμάτων ΟΠΕΚΑ με θέμα «ΟΛΟΚΛΗΡΩΣΗ ΠΡΑΞΗΣ  
«ΑΠΟΚΕΝΤΡΩΜΕΝΕΣ ΠΡΟΜΗΘΕΙΕΣ ΤΡΟΦΙΜΩΝ ΚΑΙ ΒΑΣΙΚΗΣ ΥΛΙΚΗΣ ΣΥΝΔΡΟΜΗΣ, ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΕΣ 
ΔΑΠΑΝΕΣ ΚΑΙ ΠΑΡΟΧΗ ΣΥΝΟΔΕΥΤΙΚΩΝ ΜΕΤΡΩΝ 2015-2016» – Κ Σ. ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΗΣ ΕΝΟΤΗΤΑΣ 
ΚΩ  / Επιστροφή ποσού» 

2) Την 5000139_ΚΑΡΤΈΛΑ ΟΛΟΚΛΗΡΩΣΗΣ 4.1.pdf. 

3) Την υπ΄αριθμ. 12755/24.12.2024 ΚΥΑ ( ΦΕΚ Β 7122/27.12.2024) «Τακτοποίηση πληρωμών 
Δημοσίων Επενδύσεων με τη λήξη του οικονομικού έτους 2024, χρηματοδότηση του 
Αναπτυξιακού Προγράμματος Δημοσίων Επενδύσεων έτους 2025 και ρύθμιση σχετικών 
θεμάτων» 
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Σε συνέχεια των παραπάνω, βεβαιώνεται από την Διαχειριστική Αρχή του ΕΠ ΕΒΥΣ του 

ΤΕΒΑ, ότι οριστικοποιήθηκε το Τεχνικό Δελτίο Πράξης Ολοκλήρωσης για την Πράξη με mis 

5000139. Στο πλαίσιο αυτό προέκυψε ότι ο Δήμος Κω , ως Επικεφαλής Εταίρος της Κ.Σ. 

Περιφερειακής Ενότητας Κω, πρέπει να καταθέσει ( επιστρέψει ) στον λογαριασμό « ΠΔΕ 

Αδιάθετα Υπόλοιπα Παρελθόντων Οικονομικών Ετών» της Τράπεζας της Ελλάδος, με IBAN 

GR8501000233100100000231000, το ποσό των 0,06€.  

Επισημαίνεται ότι ως αιτιολογία επιστροφής ή στα σχόλια επιστροφής θα πρέπει να 

αναγράφονται, η Επωνυμία του Δήμου και ο Ενάριθμος του έργου. Η εκκρεμότητα θα πρέπει 

να τακτοποιηθεί εντός του Μαΐου του 2025. 

Λαμβάνοντας υπόψη τα παραπάνω, παρακαλούμε για την λήψη απόφασης από το  

Δημοτικό  Συμβούλιο Δήμου Κω,  της αποδοχής και της έγκρισης επιστροφής προκειμένου η 

Ταμειακή Υπηρεσία του Δήμου Κω να προβεί σε άμεση κατάθεση  του ποσού στο ΠΔΕ και την 

μεταφορά του σε τραπεζικό λογαριασμό της Τράπεζας Ελλάδας». 

Στη συνέχεια η Πρόεδρος, απευθύνθηκε στο Σώμα για τυχόν ερωτήσεις.  

Ερωτήματα τέθηκαν από την δημοτική σύμβουλο κα Πη Βασιλεία τα οποία απαντήθηκαν 

από την Αντιδήμαρχο κα Κανταρζή Σταματία. 

 Στο σημείο αυτό η Πρόεδρος, διάβασε τα ονόματα των εισηγητών – ειδικών αγορητών 

και όσων δήλωσαν ότι θέλουν να τοποθετηθούν επί του θέματος.   

Στη συνέχεια η Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στην ειδική αγορήτρια δημοτική σύμβουλο της 

μείζονος μειοψηφίας κα. Πη Βασιλεία για να τοποθετηθεί επί του θέματος.  

 Τον λόγο πήρε η ειδική αγορήτρια δημοτική σύμβουλο της μείζονος μειοψηφίας κα.  Πη 

Βασιλεία, η οποία ανέφερε -μεταξύ άλλων- τα εξής: «Δεν θα έκανα τοποθέτηση ειλικρινά αλλά 

ίσως είναι και ο χρόνος που θα τον χρησιμοποιήσω για κάτι ελάχιστο, για πράγματα που 

λέγονται και δεν πρέπει να λέγονται, δεν πρέπει να τολμάνε  άνθρωποι να τα λένε. Κανένας 

δεν θέλει να χαθεί ένα πρόγραμμα και ειδικά αν είναι ένας εξ αυτών που έχει δουλέψει πάρα 

πολύ για να το πάρουμε το πρόγραμμα. Άρα δεν θέλουμε, δεν έχουμε τέτοιο πράγμα πίσω στη 

σκέψη του μυαλού μας, όχι. Και θα σας πω για παράδειγμα ότι όχι μόνο δεν θέλουμε να χαθεί 

πρόγραμμα, σας επιπλήττουμε που χάνετε το ένα πίσω από το άλλο. Δεν μπορείτε να μου λέτε 

λοιπόν ότι εμείς είμαστε αυτοί που δεν θέλουμε να πάρετε το πρόγραμμα, ΄΄θα το πάρετε αν 

και δεν θέλουμε εμείς’’. Να το πάρετε, αν και δεν αποδείχθηκε στην πορεία και νομίζω θα 

συμφωνήσετε και μαζί μου ότι το ΤΕΒΑ ήταν τελικά και αυτό που από την αρχή φαινόταν ότι 

θα ήτανε . Ήτανε λίγα τα χρήματα που ερχόντουσαν, ήτανε λίγες οι διανομές, ήτανε λίγα τα 
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τρόφιμα, υπήρχε πολύ μεγάλο μπέρδεμα με τους εταίρους πάλι, έμπαιναν, έβγαιναν, δεν ήταν 

στο μητρώο. Ως επικεφαλής εταίρος ο Δήμος που το διεκδικήσαμε τότε και το πήραμε γιατί σε 

άλλες περιοχές το αφήσανε στην περιφέρεια, έτσι και αλλιώς. Εμείς το είχαμε πάρει και 

εξελισσόταν ομαλά και η χρηματοδότηση, ήτανε όμως κάτι πάρα πολύ μικρό μπροστά στο 

πρόβλημα που υπάρχει στην κοινωνία. Ελάχιστο και αυτό, παρ’ όλα αυτά δουλέψαμε και σε 

συνεργασία και με το συσσίτιο της Μητρόπολης όπου δινόντουσαν τα τρόφιμα, ήτανε εταίρος 

και η Μητρόπολη. Δουλέψαμε και καλά κάναμε και το πήραμε και εύχομαι  όταν θα ξαναβγεί η 

πρόσκληση να μην χρειαστεί να σας τη θυμίσουμε εμείς και να κάνετε τις απαραίτητες 

ενέργειες, να το πάρετε. Αν και τότε θα κληθείτε μιας εξ αρχής να δηλώσετε και την έδρα του 

ΤΕΒΑ, την οποία αλλού ήτανε, αλλού πήγαινε και αν γίνει έλεγχος από τη διαχειριστική αρχή 

θα έχετε και εκεί πρόβλημα. Ψηφίζουμε και τα δύο». 

Στη συνέχεια τον λόγο πήρε η επικεφαλής της ελάσσονος μειοψηφίας, κα Μακρή 

Κυριακή, η οποία κατά τη διάρκεια της τοποθέτησής της ανέφερε - μεταξύ άλλων- τα εξής: 

«Δυστυχώς κατά καιρούς οι συνάνθρωποι μας που εξαρτώνται από τέτοια προγράμματα, 

έχουμε ξανά τοποθετηθεί για αυτό, βρίσκονται ανάμεσα σε ανταγωνισμούς και τέτοιου είδους 

θέματα και κονδύλια κτλ. Λίγο στην ουσία του πράγματος πάω και όχι στο διαδικαστικό που 

έχει να κάνει το θέμα της ημερήσιας διάταξης. Διαχωρισμός της φτώχιας και της εξαθλίωσης 

σε τέτοιες μέρες σε τέτοιες εποχές που δαπανώνται εκατομμύρια ευρώ αυτή την στιγμή που 

μιλάμε, μέσα από ευρωπαϊκά κονδύλια για καινούργια εξοπλιστικά προγράμματα, την ώρα 

που οι υποδομές υποστήριξης  ευάλωτων συνανθρώπων μας  παραμένουνε πολύ πίσω από τις 

ανάγκες. Εν πάση περιπτώσει σε ότι αφορά το διαδικαστικό του πράγματος για την επιστροφή 

των ποσών θα υπερψηφίσω, σε ότι αφορά το ίδιο το πρόγραμμα λίγο πολύ κατέθεσα μία 

σκέψη ».  

Ο δημοτικός σύμβουλος, κ. Κιάρης Μηνάς αν και είχε εγγραφεί στον κατάλογο ομιλητών 

για το συγκεκριμένο θέμα, τελικά δεν τοποθετήθηκε.  

Καθώς δεν υπήρξαν άλλες τοποθετήσεις ούτε δευτερολογίες η Πρόεδρος κήρυξε την 

περαίωση της συζήτησης του θέματος και στη συνέχεια κάλεσε το Δημοτικό Συμβούλιο να 

αποφασίσει επί της πρότασης. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

             Μετά το πέρας της ανωτέρω διαδικασίας και αφού έλαβε υπόψη του:  
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1. Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67 του Ν. 3852/2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της 

Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωμένης Διοίκησης - Πρόγραμμα Καλλικράτης» (ΦΕΚ 87/7-

6-2010, Τεύχος Πρώτο), όπως τροποποιήθηκαν και συμπληρώθηκαν του άρθρου 6 

αντίστοιχα του Ν. 5056/2023 «Αναμόρφωση του συστήματος διακυβέρνησης Οργανισμών 

Τοπικής Αυτοδιοίκησης α’ και β’ βαθμού, κατάργηση νομικών προσώπων δημοσίου δικαίου 

δήμων, παρακολούθηση επιδόσεων τοπικής αυτοδιοίκησης οικονομική και διοικητική 

διαχείριση οργανισμών τοπικής αυτοδιοίκησης, ευζωία των ζώων συντροφιάς, κατασκευή 

και αναβάθμιση λειτουργούντων χερσαίων συνοριακών σταθμών και λοιπές διατάξεις του 

Υπουργείου Εσωτερικών», (ΦΕΚ 163/6-10-2023, Τεύχος Πρώτο). 

2. Τον Πρότυπο Κανονισμό Λειτουργίας του Δημοτικού Συμβουλίου, (ΦΕΚ 109/21-1-2025, 

Τεύχος Δεύτερο). 

3. Τις διατάξεις του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων» (ΦΕΚ 114/8-

6-2006, Τεύχος Πρώτο), όπως τροποποιήθηκε και ισχύει. 

4. Την με αριθμό πρωτ. 10211/28-04-2025 σχετική εισήγηση της Δ/νσης Κοινωνικής 

Προστασίας, Παιδείας, Πολιτισμού και Αθλητισμού/Τμήματος Κοινωνικής, Πολιτικής & 

Πολιτικών Ισότητας των Φύλων Δήμου Κω.  

5. Tο υπ΄ αριθμ. πρωτ. εισερχ. 10187/28-05-2025 e-mail από την Διαχειριστική Αρχή 

Συγχρηματοδοτούμενων και Εθνικών προγραμμάτων ΟΠΕΚΑ με θέμα «ΟΛΟΚΛΗΡΩΣΗ 

ΠΡΑΞΗΣ  «ΑΠΟΚΕΝΤΡΩΜΕΝΕΣ ΠΡΟΜΗΘΕΙΕΣ ΤΡΟΦΙΜΩΝ ΚΑΙ ΒΑΣΙΚΗΣ ΥΛΙΚΗΣ ΣΥΝΔΡΟΜΗΣ, 

ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΕΣ ΔΑΠΑΝΕΣ ΚΑΙ ΠΑΡΟΧΗ ΣΥΝΟΔΕΥΤΙΚΩΝ ΜΕΤΡΩΝ 2015-2016» – Κ Σ. 

ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΗΣ ΕΝΟΤΗΤΑΣ ΚΩ  / Επιστροφή ποσού» 

6. Την υπ’ αριθμ. 12755/24.12.2024 ΚΥΑ «Τακτοποίηση πληρωμών Δημοσίων Επενδύσεων με 

τη λήξη του οικονομικού έτους 2024, χρηματοδότηση του Αναπτυξιακού Προγράμματος 

Δημοσίων Επενδύσεων έτους 2025 και ρύθμιση σχετικών θεμάτων» ( ΦΕΚ Β 

7122/27.12.2024) 

7. Την από 23/04/2025 Καρτέλα ολοκλήρωσης της πράξης MIS 5000139. 

8. Την εισήγηση της Αντιδημάρχου κας Κανταρζή Σταματίας.  

9. Τη συζήτηση που προηγήθηκε. 
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10. Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας κατά την οποία προέκυψε ότι επί δεκαεννέα (19) 

συμμετεχόντων και συνδεδεμένων μελών, ΥΠΕΡ1 της προτάσεως ψήφισαν  και τα 

δεκαεννέα (19) συμμετέχοντα και συνδεδεμένα Μέλη.   

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

 

Εγκρίνει την αποδοχή και επιστροφή του ποσού (0,06 €) όπως προέκυψε στο πλαίσιο 

ολοκλήρωσης της Πράξης MIS 5000139, που συγχρηματοδοτείται από το ΤΕΒΑ μέσω του ΕΠ 

ΕΒΥΣ, προκειμένου η Ταμειακή Υπηρεσία του Δήμου Κω να προβεί σε άμεση κατάθεση  του 

ποσού στο ΠΔΕ «Αδιάθετα Υπόλοιπα Παρελθόντων Οικονομικών Ετών» και την μεταφορά 

του σε τραπεζικό λογαριασμό της Τράπεζας Ελλάδας με IBAN 

GR8501000233100100000231000, σύμφωνα με τα αναγραφόμενα στην υπ’ αριθμόν 

πρωτοκόλλου 10211/28-04-2025 εισήγηση της Δ/νσης Κοινωνικής Προστασίας, Παιδείας, 

Πολιτισμού και Αθλητισμού/Τμήματος Κοινωνικής, Πολιτικής & Πολιτικών Ισότητας των 

Φύλων Δήμου Κω, όπως αυτή παρουσιάστηκε και αναλύθηκε στο εισηγητικό μέρος της 

απόφασης και εξουσιοδοτεί τον Δημοτικό Ταμία να προβεί σε όλες τις απαιτούμενες 

ενέργειες.  

Επισημαίνεται ότι ως αιτιολογία επιστροφής ή στα σχόλια επιστροφής θα πρέπει να 

αναγράφονται, η Επωνυμία του Δήμου και ο Ενάριθμος του έργου. 

Αφού  συντάχθηκε  &  αναγνώσθηκε  η  απόφαση  αυτή,  η  οποία  έχει  καταχωρηθεί  στο  7ο  πρακτικό  της  από   
30-05-2025 τακτικής μεικτής διά ζώσης και με τηλεδιάσκεψη συνεδρίασης του δημοτικού συμβουλίου στην αίθουσα 
συνεδριάσεών του, υπογράφεται ως εξής:  

                                              
1 Γίνεται μνεία ότι:  
Εμφανίσεις/συνδέσεις:  Κατά την διάρκεια της συζήτησης του έκτακτου θέματος συνδέθηκε η δημοτική σύμβουλος 1) κα 
Γιαννούλη Διονυσία και εμφανίστηκε η δημοτική σύμβουλος 2) κα Κιαπόκα Καλλιόπη. Κατά την έναρξη της συζήτησης του 
1

ου
 θέματος της ημερήσιας διάταξης συνδέθηκε ο δημοτικός σύμβουλος κ. Καμπουράκης Σταμάτιος. Ο δημοτικός σύμβουλος 

κ. Ζαχαρός Κωνσταντίνος ο οποίος βρισκόταν με φυσική παρουσία κατά την έναρξη της συνεδρίασης έως και την ψηφοφορία 
του 1

ου
 θέματος, κατά την έναρξη της συζήτησης του 2

ου 
θέματος της ημερήσιας διάταξης συνδέθηκε μέσω zoom.   

Αποχωρήσεις/αποσυνδέσεις: Μετά το πέρας της ψηφοφορίας του 1
ου

 θέματος η δημοτική σύμβουλος 1) κα Παπαχρήστου – 
Ψύρη Ευτέρπη αποσυνδέθηκε λόγω τεχνικού προβλήματος. Κατά την έναρξη της συζήτησης του 4

ου
 θέματος της ημερήσιας 

διάταξης αποσυνδέθηκε η δημοτική σύμβουλος 2) κα Γιαννούλη Διονυσία, ο δημοτικός σύμβουλος 3) κ. Καμπουράκης 
Σταμάτιος και ο δημοτικός σύμβουλος 4) Αβρίθης Παναγιώτης. Κατά την έναρξη της συζήτησης του 5

ου
 θέματος της 

ημερήσιας διάταξης αποσυνδέθηκε ο δημοτικός σύμβουλος 5) κ. Ζαχαρός Κωνσταντίνος και  αποχώρησε η δημοτική 
σύμβουλος 6) κα Χατζηχριστοφή Ειρήνη.  

Η Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου Ο Δήμαρχος Κω                     Τα  Μέλη 

Τελλή – Τσιμισίρη Διονυσία Νικηταράς Θεοδόσιος Βλάχου Σεβαστή 
  Βουκελάτου Χριστοδουλίδη – Σταμάτα Ελένη 

 Δουδούς Σοφοκλής 
Καλέργης Ιωάννης  
Κανταρζή Σταματία 
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  Κασσιώτη Γεωργία 

Πης Σταμάτιος 
  Χατζηθωμά – Κυπραίου Αικατερίνη 
  Χατζηχριστοφής Παναγιώτης 
  Χόνδρος Κωνσταντίνος 
  Χρυσόπουλος Αλέξανδρος 

Σιφάκης Ηλίας 

Ζερβός Εμμανουήλ 

Κιαπόκα Καλλιόπη 

Κοκαλάκης Γεώργιος 

Πη Βασιλεία 

Μακρή Κυριακή 
  Κιάρης Μηνάς 
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